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MØTEREFERAT 
 

 
Organisering 

Møtetidspunkt:   
 

16:15-17:30 
 

Møtested: Kjelleren på 
Farmasøytisk 
Institutt 

     
 

Innkalte: Tyra Aspenes, Vivian Tran, Martin Kratzsch, Elise Stenstad, 
Anne Lise Doan, Kristine Hagen, Emilie Eriksen 

Ikke til stede: Lily Tran, Elisabeth Leite, Nora Lodøen, Marthe Lislevand 
 

 
Dagsorden 

 
25/23 
 
26/23 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Innkalling, dagsorden og protokoll er godkjent 
 
Referatrunder (o) 

- Farmasøytisk fagutvalg 
- LAMU 
- Profileringsutvalget  

Ingen referat 
 

- Programrådet for 1.avd 
Gikk gjennom semesterevalueringene. Var generelt likt som det pleier å 
være. Flere var misfornøyde med eksamen, og at det var lite sammenheng 
mellom undervisning og eksamen (1140 og 1150). Generelt synes flere at det 
var lite rød tråd gjennom semesteret.  
 
Mange hadde søkt om innpass, men det var ikke mulig fordi det er så mange 
på 2. året.  
 
Er planlagte endringer om kollokviene, og at ingen av emnene skal ha 
obligatorisk kollokvier lengre.  
 
Tok opp hvor det er lurt å starte med R på studiet. I 2140 er det lagt inn 
datalab, og det kom spørsmål om dette på eksamen. Har vært snakk om det 
skal introduseres i biokjemi.  
 
Skal gjøre endring i sterillab. Skal lage videoer, for å få mindre praktisk. Skal 
legge om undervisningen, så det er spredt over to uker.  
 

- Programrådet for 2.avd  
Ingen referat 
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27/23 
 
 
 
 
 
 
28/23 
 
 

 
- Utdanningsutvalget 

Endring av forelesningsopptak. Skal bli enklere med teksting.  
 
Ønsker ikke samskriving av eksamen. Samskriving kan føre til flere 
problemer.  
 

- Instituttstyret 
Litt dårlig økonomi på studiet. Ikke per student, men per 
studiepoengprogresjon. 
 

- Tilsettingsutvalget 
Ingen referat  
 

- MNSU 
Datoer for fakultetsstyremøte 
 
Eksamensformer: andre institutter er misfornøyde med eksamensformene 
vi har nå. Føler at den gamle eksamensformen er utdatert, at det ikke er 
forståelse men mer pugg. Ønsker at vi skal komme opp med nye 
eksamensformer, som skal vise mer forståelse.  
 
Ønsket vurdering av fadderuken, fordi på andre institutter hadde det vært 
misnøye om fadderuken.  
 

- Epistyret 
 
Generalforsamling 
Dato: Torsdag 31. august 16:15 
Sted: Kjelleren 
Elise booker rommet 
Anne Lise lager arrangement på facebook 
Bestille inn mat, skal tenke på hva vi skal ha.  
 
Økonomi 
Har totalt 17 000 kr på kontoen.  
Fikk ingen penger fra kulturstyret.  

 


